
 
Beste commissie MO; 
 
Het is augustus 1999 als de huidige Villa Valto en het 
sportcomplex in De Lier wordt geopend. Destijds nog 
gemeente De Lier. Met nog net geen 190 leden 
starten wij op 2 buitenvelden en maakten gebruik 
van de huidige Vreeloo sporthallen. Destijds 
speelden wij in de 3e klasse en waren gezelligheid en 
een familieband key woorden binnen de vereniging. 
Maar in de loop der tijd kwam daar ook de ambitie 
bij. Valto groeide door en al in 2007 kregen we te 
maken met een ruimtegebrek door het groeiende 
aantal leden. In 2018 kwam de vraagstelling van 
ruimtegebrek weer ter sprake. Dit resulteerde in 
maart 2020 tot het uitbreidingsplan “ruimte voor 
sport”. Helaas door de welbekende redenen ging dat 
plan destijds niet door. Maar onze wethouder gaf 
niet op en veelvuldige overleggen volgden. Je kan wel 
zeggen dat er een goede band ontstond. Tevens 
kregen we te horen dat er wellicht nog nieuwe 
mogelijkheden tot uitbreiding zou kunnen ontstaan 
door vooral geduld te bewaren. Dat hebben we dus 
ook gedaan. In de zomer van 2023 kwam daar het 
verlossende bericht dat er een overeenkomst was 
tussen diverse partijen. Het gehele afgelopen 
seizoen stond in het teken van het inrichten van de 
diverse teams. Eerst een nieuwbouw commissie, 



vervolgens ging de zoektocht naar een architect voor 
het nieuwe sportpark. Deze werd gevonden en een 
klankbordgroep van een aantal leden werd opgestart 
om een eisen en wensenpakket samen te stellen. 
Een zoektocht naar een bouwbedrijf werd opgestart. 
Ook deze werd na diverse gesprekken met bedrijven 
gevonden. Inmiddels voeren we dus ook gesprekken 
met een bouwbedrijf. Deze samenwerking verloopt 
zeer goed en sinds kort vormen wij samen met de 
architect en het bouwbedrijf ook het Valto 
bouwteam. Dit alles om heel nauwkeurig tot op 
detail een juiste begroting te kunnen maken. 
Waarom zijn wij al zover zullen jullie je afvragen?  
Heel simpel eigenlijk want Valto is zoveel gegroeid 
dat we inmiddels 460 leden hebben en dus recht 
hebben op 5 velden en wij alle uurtjes bij sporthallen 
in het Westland bij huren om alle leden trainingen te 
kunnen aanbieden. In de winter in het donker naar 
omliggende dorpen als Naaldwijk, Maasland en 
Honselersdijk fietsen om daar slechts 1x  te mogen 
trainen per week, het is niet van deze tijd. Vandaar 
dat wij inzetten op een eigen sporthal en deze ook al 
ruim 14 jaar nodig hebben. Natuurlijk las ik een 
risico dat als wij een eigen sporthal zouden hebben, 
wij de huidige sporthallen niet meer zouden 
gebruiken? Niets is minder waar, buiten een eigen 
hal, blijven wij ook gewoon in Vreeloo trainen en 
wedstrijden spelen. Want we hebben inmiddels ook 



39 teams bij de start van het seizoen, dus u snapt 
wel dat dit al jaren niet meer past binnen de huidige 
2 hallen bij Vreeloo. We verwachten zelfs nog met 2 
teams extra te eindigen dit lopende seizoen. Buiten 
dat is Valto in de loop der jaren zo vaak 
gepromoveerd dat wij inmiddels bij de top 24 van 
Nederland horen. En bovendien sportploeg van het 
jaar zijn geworden afgelopen seizoen. Buiten spelen 
wij in de Ereklasse, zeg maar de eredivisie van de 
Korfbal. Als laatste wil ik graag benoemen, dat wij 
tevens middels een goed financieel team kijken naar 
wat de mogelijkheden zijn om Valto gezond te 
houden. Daarin hebben wij het afgelopen seizoen 
een nieuwe toekomst begroting voor gemaakt waarin 
wij de ambitie hebben om na de bouw direct te 
kunnen aflossen. Ook dat lukte Valto immers in 1999 
bij de start van het huidige sportpark. Wij willen 
verder groeien, vandaar dat we met trots ook onze 
naam verbonden hebben aan een sponsor. Dit geeft 
een grote financiële impact en een boost in onze 
totale begroting waarmee wij met vertrouwen de 
toekomst nu ingaan. Tot slot wil ik namens Valto alle 
partijen en personen die ons ondersteund hebben 
van Gemeente Westland bedanken voor jullie steun 
destijds vanaf 2020 tot het heden en het meedenken 
naar deze mooie oplossing. Wij zien de toekomst 
immers met dit plan met vertrouwen tegemoet.  
Maak onze Lierse Trots dus uw Westlandse Trots!! 



 
 
 

 


